
 

 

 

 

 

 

Protokół Nr XLVIII/2018 

z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 18.05.2018 r. 
 

 

 

      Przewodniczący obrad sesji – Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy – Pani Barbara  

      Przybylik. 

      Protokolant – insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy – Iwona Kazior. 

      Miejsce odbycia sesji – Urząd Miasta i Gminy w Pilicy. 

 

            W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.15
05 

udział wzięło 14 radnych na ogólny  

      stan Rady wynoszący 15 osób. 

      Radny nieobecny – Pan Tomasz Karpała. 

      Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 

-    Burmistrz Miasta i Gminy – Pan Artur Janosik, 

-    Sekretarz Miasta i Gminy – Pani Anna Kulczak, 

-    Skarbnik Miasta i Gminy – Pani Magdalena Dynerowicz, 

-    pracownik Referatu Finansowego w tut.Urzędzie – Pan Andrzej Goncerz,  

      -    sołtysi i inni goście. 

     Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.      

     Porządek obrad sesji:     

     1. Otwarcie obrad sesji. 

     2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji.  

     3. Interpelacje i zapytania radnych.  

     4. Sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

         w roku 2017”. 

     5. Podjęcie uchwał w sprawach:    

         a) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod  

             nazwą Zalew Pilica I, 

         b) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod  

             nazwą Zalew Pilica II, 

         c) zmiany do Uchwały Nr XLVI/321/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca  

             2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy  

             Pilica, 

         d) zmian w budżecie gminy na 2018 rok,                      

         e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026.  

     6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

     7. Wolne wnioski. 

     8. Zamknięcie obrad sesji.   

 

     Ad 1. 

       Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy – Pani Barbara Przybylik. 

      Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła  

      prawomocność obrad. 

      Następnie przedstawiła ww. porządek przebiegu sesji, zgodny z porządkiem zawartym 

      w zaproszeniach na sesję i zapytała czy będą zgłaszane wnioski do porządku obrad. 

      Żadnych uwag ani propozycji zmian do porządku obrad sesji nie zgłoszono. 
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      Ad 2. 

          Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad  

    poprzedniej sesji - protokołu Nr XLVII/2018 z dnia 26.04.2018 r. Nadmieniła, że protokół był  

    wyłożony do wglądu w pokoju nr 24 tut. Urzędu i udostępniony w Internecie.  

    Zapytała czy radni mają uwagi do protokołu. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLVII/2018 z dnia 

26.04.2018 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 radnych na 14 obecnych głosowało za.  

 

      Ad 3. 

      Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Pan Łukasz Majka zgłosił potrzebę wycięcia krzaków, drzew i obcięcia gałęzi przy drodze 

gminnej nr 1323 w Złożeńcu, ponieważ droga jest nieprzejezdna. 

Pan Tomasz Kwiecień zwrócił się z prośbą o wykonanie przejścia dla pieszych w Sławniowie 

na wysokości przystanku zamiast przejścia koło szkoły, która została zlikwidowana. Poprosił 

również o wykoszenie trawy na placu zabaw przy byłej szkole w Sławniowie.  

Pan Kazimierz Grzesiak podjął następujące sprawy: 

- droga gminna Biskupice – „Polska” jest wąwozem, który należy przywrócić do przejezdności,  

   poprzez przycięcie leszczyn i wycięcie odnogi jabłoni, gdyż posesja prywatna, której część  

   służyła jako przejazd została ogrodzona,  

- korzenie drzew, rosnących przy drodze powiatowej w miejscowości Dzwono-Sierbowice 

   w pobliżu Szypowic, zagrażają uszkodzeniem nawierzchni drogi, 

- droga wojewódzka na odcinku w Dzwonowicach „rozsypuje się” – należy uzupełnić ubytki. 

Pan Marcin Omyła zgłosił, że w Kleszczowie grasuje sfora dzikich psów, które rozmnażają się bez 

kontroli i są agresywne. 

Pan Wojciech Gamrot poprosił o zebranie błota z drogi w Sławnioie „na Wodacej” naniesionego 

po opadach deszczu oraz o udrożnienie wodnika przy drodze w Sławniowie przy ul.Długiej  

na wysokości posesji Państwa … w stronę „Warszawy”, ponieważ jest zarośnięty. 

Pan Andrzej Grabowski zgłosił interpelacje, dotyczące niżej wymienionych spraw: 

- dziura w ul. Wolności w Pilicy – mieszkańcy pytają kiedy zostanie załatana, a była już przyczyną  

   wypadku osoby poruszającej się na wózku inwalidzkim – zażądał potraktowanie sprawy jako  

   pilnej,  

- pomost w Rybaczówce zagraża bezpieczeństwu ludzi,  

- dziury w ul.Kościuszki w Pilicy – co roku o tej porze drogi były naprawiane przy użyciu  

   remontera, czy w tym roku remonter zostanie uruchomiony, 

- dziura w chodniku w Pilicy na wysokości sklepu „Żabka”, 

- wymiana oświetlenia w rynku w Pilicy – inwestycja zakończona w zeszłym roku, a w tym roku 

   zarządzeniem Burmistrza przeznaczone zostało 215.000 zł na zapłatę zobowiązania z tytułu tej 

   inwestycji, czego nie było w budżecie na br., 

   a w budżecie gminy nie było środków na ten cel,  

- droga w Szycach – inwestycja nie została zrealizowana w roku 2017 r., tylko w roku 2018 r.,  

   ale skąd różnica w kosztach tej inwestycji wykazanych w roku 2017 i 2018,  

- wyjaśnić wzrost kosztów na wynagrodzenia w Urzędzie o kwotę 675.106 zł,  

- kwota 356.991, 84 zł od jakiego kredytu to odsetki i jakie jest zadłużenie gminy na dzień  

  dzisiejszy, 

- co spowodowało, że zysk w gminie zmalał o kwotę 6.468.593 zł.      

      Pan Arkadiusz Wieczorek zwrócił się z prośbą o podjecie działań celem rozebrania tam    

      bobrowych utworzonych na rzece Żebrówka w miejscowości Wierzbica, co zgłaszał już  

      wcześniej. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o wycięcie krzaków w Kidowie przy drodze od Przychód w stronę 

Wierbki. Poza tym Pani Przewodnicząca zgłosiła potrzebę założenia lampy w Kidowie na budynku  
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gminnym, która oświetlałaby plac zabaw. Nadmieniła, że mieszkańcy we własnym zakresie 

zakupiliby lampę.   

Innych interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 4. 

          Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie sprawozdania z realizacji „
 
Programu  

      współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi w roku 2017”. 

      Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami pozarządowymi  

      w roku 2017”przedstawiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy. Sprawozdanie to stanowi załącznik  

      do niniejszego protokołu, zamieszczone jest również na stronie internetowej Urzędu i w Biuletynie  

      Informacji Publicznej Urzędu. 

      Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji „
 
Programu współpracy Gminy Pilica z organizacjami  

      pozarządowymi w roku 2017” - bez pytań i uwag.  

 

      Ad 5a-5b.     

           Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę utworzenie miejsc okazjonalnie  

      wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica I i Zalew Pilica II. 

      Pan Burmistrz wyjaśnił, że obecnie - żeby jak co roku zorganizować kąpielisko w Pilicy,  

      w związku z nową ustawą Prawo wodne, wymagana jest zgoda rady gminy, a kąpielisko nie  

      może funkcjonować przez okres dłuższy niż 30 dni w roku kalendarzowym. Pan Burmistrz  

      poinformował, że aby kąpielisko funkcjonowało przez okres dwóch miesięcy – tj. w lipcu  

      i sierpniu, proponuje się utworzyć dwa miejsca do kąpieli pod nazwą „Zalew Pilica I” i „Zalew  

      Pilica II” w ten sposób, że linię brzegową dzieli się na dwa obszary po 50 m szerokości. Oznajmił,  

      że projekty uchwał dotyczące utworzenia miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli pod  

      nazwą Zalew Pilica I i Zalew Pilica II uzyskały pozytywne wymagane opinie.  

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do propozycji utworzenie miejsc okazjonalnie  

      wykorzystywanych do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica I i Zalew Pilica II. 

      Pan Andrzej Grabowski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

      wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą  

      Zalew Pilica I, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego  

      do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica I została podjęta jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych  

      głosowało za. Jest to Uchwała Nr XLVIII/331/2018. 

      Pan Wiceprzewodniczący odczytał kolejny projekt uchwały – tj. w sprawie wyrażenia zgody  

      na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica II. 

      Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie.  

      Uchwała została podjęta jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało za.  

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego  

      do kąpieli pod nazwą Zalew Pilica II oznaczona jest Nr XLVIII/332/2018. 

 

Ad 5c. 

     Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XLVI/321/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 

23 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Pilica. 

Projekt uchwały w powyższej sprawie omówił Pan Burmistrz – wg projektu załączonego  

do niniejszego protokołu.  

Wyjaśnił, że do przedmiotowej uchwały proponuje się wprowadzić zmianę, polegającą na 

wyznaczeniu do sprzedaży dwóch działek położonych w obrębie ewidencyjnym Maleszyna –  
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- Jastrzębie razem – jednemu nabywcy, w związku z faktem, że gdyby działki zostały sprzedane 

odrębnie do jednej działki nie byłoby dojazdu.  

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do zaproponowanej zmiany. 

Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany  

do Uchwały Nr XLVI/321/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Gminy Pilica. 

Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w powyższej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany do Uchwały Nr XLVI/321/2018 Rady Miasta i Gminy w Pilicy z dnia  

      23 marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność  

      Gminy Pilica została podjęta jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest  

      to Uchwała Nr XLVIII/333/2018. 

 

Ad 5d. 

         W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie propozycji zmian  

      w budżecie gminy. 

      Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w budżecie gminy,  

      polegających na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 264.267 zł, w związku  

      z otrzymanymi dotacjami celowymi, przeniesieniu wydatków miedzy działami oraz zmianie 

      charakteru wydatków w działach: Gospodarka mieszkaniowa, Administracja publiczna i Kultura  

      fizyczna.  

      Pani Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w tej sprawie pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok została podjęta jednogłośnie  

      -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Uchwała oznaczona jest Nr XLVIII/334/2018. 

 

Ad 5e. 

          Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany  

      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      Projekt uchwały w ww. sprawie omówiła Pani Magdalena Dynerowicz – Skarbnik Miasta  

      i Gminy – wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 

      Wyjaśniła, że proponuje się zwiększyć limit zobowiązań dla przedsięwzięcia „Termomodernizacja  

      budynku biblioteki i remizy OSP w Pilicy” w roku 2018 r. o kwotę 6.100 zł i ustalić limit  

      zobowiązań dla tego zadania na lata 2018-2019 w wysokości 1.474.100 zł oraz dokonać zmian  

      wynikających z podjętej dzisiaj uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

      Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 

      Pan Andrzej Grabowski - Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

      Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026. 

      Pani Przewodnicząca poddała przedstawiony projekt uchwały pod głosowanie. 

      Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026 została podjęta  

      jednogłośnie –14 radnych na 14 obecnych głosowało za. Jest to Uchwała Nr XLVIII/335/2018. 

 

      Ad 6. 

          W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o udzielenie  

      odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  

      Pan Burmistrz nadmienił, że interpelacje dotyczą zadań ważnych, ale zasadniczo są to zadania,  

      które nie zostały uwzględnione w budżecie gminy. 

      W sprawie drogi dojazdowej do pól w Złożeńcu nr 1323 Pan Burmistrz wyjaśnił, że będzie zlecał  

      wycinanie krzaków i będzie to realizowane, żeby drogi w okresie prac polowych były przejezdne. 

      Wykonanie przejścia dla pieszych w Sławniowie w pobliżu przystanku Pan Burmistrz uznał  

      za zasadne i powiedział, że wystąpi w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg.  
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      Jeżeli chodzi o pozostałości po placu zabaw w Sławniowie koło budynku byłej szkoły, Pan  

      Burmistrz wyjaśnił, że plac ten nie jest utrzymywany w ramach bieżących konserwacji placów  

      zabaw i należałoby podjąć decyzję czy rozebrać pozostałości urządzeń, czy wyremontować  

      np. ze środków funduszu sołeckiego. Poinformował, że plac ten zostanie wykoszony.    

      W sprawie drogi gminnej Biskupice – „Polska” Pan Burmistrz wyjaśnił, że wycięcie drzew  

      owocowych nie wymaga zezwolenia, więc po rozeznaniu kto jest właścicielem gruntu, na którym  

      rośnie drzewo, podejmie odpowiednie działania – zleci wycięcie lub wystąpi do właściciela gruntu  

      o wycięcie.  

      Odnośnie zagrożenia uszkodzeniem nawierzchni odcinka drogi powiatowej w Dzwono- 

      -Sierbowicach w pobliżu Szypowic przez system korzeniowy drzew rosnących w pobliżu drogi,  

      Pan Burmistrz powiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg udzielił odpowiedzi na zgłoszoną  

      wcześniej interpelację w tej sprawie – problem zostanie przeanalizowany w okresie wiosennym. 

      Sprawę niszczenia drogi wojewódzkiej na odcinku w Dzwonowicah Pan Burmistrz powiedział,  

      że przekaże Zarządowi Dróg Wojewódzkich z prośbą o naprawę. 

      W sprawie bezdomnych psów w miejscowości Kleszczowa Pan Burmistrz wyjaśnił, że sprawa  

      zostanie rozeznana. Przypomniał, że odłowienie jednego psa kosztuje ok.1.700 zł.  

      Jeżeli chodzi o błoto na drodze w Sławniowie na „Wodącej” Pan Burmistrz odpowiedział,  

że zostanie zebrane, a sprawę niedrożnego wodnika w Sławniowie przy ul.Długiej na wysokości 

posesji Państwa … w stronę „Warszawy” zleci do rozeznania. 

      Nawiązując do sprawy złego stanu ulicy Wolności w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że drogi  

      gminne będą naprawiane w ramach wiosennych remontów. Powiedział, że zleci przyspieszenie  

      naprawy ulicy Wolności.   

      W sprawie Rybaczówki Pan Burmistrz wyjaśnił, że okres gwarancji już minął, ale usunięcie  

      usterek, które zostały zgłoszone w czasie trwania gwarancji, należy do wykonawcy – nie został  

      jeszcze podpisany protokół końcowy, zwalniający firmę z gwarancji. Pan Burmistrz  

      poinformował również, że administratorem Rybaczówki jest Stowarzyszenie Sportów Wodnych  

      i Wędkarstwa i bieżące naprawy, po okresie gwarancji, będą należeć do Stowarzyszenia.  

      W sprawie oświetlenia rynku w Pilicy Pan Burmistrz wyjaśnił, że stare lampy stanowiły 

      zagrożenie bezpieczeństwa, ekspertyza wskazywała konieczność wymiany lamp i lampy zostały  

      wymienione przy udziale środków zewnętrznych (niecałe 200.000 zł), ale jednym z warunków  

      pozyskania dofinansowania było oświetlenie energooszczędne.  

      Pan Burmistrz podkreślił, że w rynku są nowe lampy, które są bezpieczne – nie stanowią  

      zagrożenia, a kwestia uzyskania lepszego oświetlenia jest do rozwiązania, gdy będą możliwości  

      finansowe, a można też zabezpieczyć środki w nowym budżecie.  

      Pan Burmistrz nadmienił, że zmiany w budżecie gminy omawiane są na sesjach Rady Miasta 

      i Gminy, która podejmuje uchwały, a Burmistrz wnioskuje i wykonuje uchwały.  

      Zaznaczył, że kredyt brany był w celu sfinansowania zadań realizowanych w ramach programów  

      unijnych. Podkreślił też, że gminie nie grozi utrata płynności finansowej. 

      Pan Andrzej Grabowski powiedział, że uchwalając budżet na br. radni nie mieli wiedzy,  

      że należności za wykonanie oświetlenia w rynku będą pokrywane również z nowego budżetu.  

      Odpowiedzi na tę i pozostałe interpelacje zgłoszone przez Pana Andrzeja Grabowskiego udzieliła  

      Pani Magdalena Dynerowicz - Skarbnik Miasta i Gminy. 

      Pani Skarbnik wyjaśniła, że podczas opracowania projektu budżetu na br. nie było wiadomo,  

      że należności za oświetlenie rynku będą płaconego z tego budżetu, a środki na ten cel były  

      zabezpieczone w zeszłorocznym budżecie. 

      W sprawie środków na przebudowę drogi w Szycach Pani Skarbnik wyjaśniła, że koszt tej 

      inwestycji po przetargu zmalał. 

      Z dalszych wyjaśnień Pani Skarbnik wynika, że zadłużenie gminy na dzień dzisiejszy wynosi  

      11.881.500 zł, na koniec roku wynosiło 12.831.000 zł, a w kwocie zobowiązań wynikających  

      z bilansu wysokość zadłużenia jest powiększona o przewidywaną wartość odsetek do spłaty. 

 

 



 

 

 

6 

 

      Kwota odsetek obejmuje odsetki od obligacji i kredytów - z Banku Spółdzielczego, Banku  

      Śląskiego oraz od pożyczki z WFOŚiGW.    

      Wzrost wynagrodzeń dotyczy wynagrodzeń w szkołach, Urzędzie i pozostałych jednostkach  

      organizacyjnych gminy oraz wypłaty nagród jubileuszowych. 

      Spadek zysku wykazany w bilansie wynikał z faktu, że w 2016 roku wpłynęły środki unijne  

      - ok. 6.000.000 zł na solary, a koszty zostały poniesione w 2015 r. 

      Pan Andrzej Goncerz – pracownik Referatu Finansowego wyjaśnił, że gmina nie ma zysku – nie  

      może go mieć, jest to zysk bilansowy.   

      Podkreślił, że zadłużenie gminy w roku 2014 sięgało ok.18 mln zł.  

      Nawiązując do sprawy tam bobrowych na rzece Żebrówka w miejscowości Wierzbica Pan  

      Burmistrz oznajmił, że Zarządy Melioracji i Urządzeń Wodnych zostały zlikwidowane, a gmina  

      nie może usuwać tam, ponieważ cieki wodne nie są własnością gminy. Wyjaśnił, że zostanie  

      nadany bieg sprawie.  

      Jeżeli chodzi o krzaki przy drogach Pan Burmistrz powiedział, że krzaki są wycinane sukcesywnie 

      przez dwóch pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych i ze środków gminy, więc 

      potrzebna jest cierpliwość. Nadmienił, że priorytetem jest utrzymanie dróg najbardziej  

      uczęszczanych.  

      W sprawie dodatkowej lampy w Kidowie Pan Burmistrz, wyjaśnił że zostaną rozeznane 

      możliwości techniczne założenia lampy. Powiedział, że w czasie tej kadencji założono wiele  

      nowych lamp. 

 

      Ad 7. 

           Pani Przewodnicząca przystąpiła do punktu wolne wnioski.  

      Pan Mieczysław Opiłka – sołtys wsi Smoleń zgłosił, że kasztany przy drodze wojewódzkiej  

      zagrażają bezpieczeństwu, kilka drzew się przewróciło. Poprosił o wycięcie drzew zagrażających  

      bezpieczeństwu i posadzenie nowych.  

      Ponadto Pan Mieczysław Opiłka zwrócił się z prośbą o sprzątnięcie drzew, leżących w rejonie  

      zamku w Smoleniu. Powiedział, że w zeszłym tygodniu potężne drzewo przewróciło się  

      na parking.  

      Pani … - mieszkanka Pilicy zapytała kiedy zostanie uzbrojony teren zabudowy 

      mieszkaniowej jednorodzinnej w Pilicy, pomiędzy ulicami Jana Pawła II a Marszałka 

      Piłsudskiego, powstały po scaleniu nieruchomości.  

      Innych spraw nie podjęto. 

      W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym  

      za udział w sesji i ogłosiła jej zakończenie - godz.16
20

. 

 

              

 

        


